

Interim Assistance Reimbursement Authorization (ကတီၢ်ဘၢၣ်စၢၤတၢ်မၤစၢၤ)

တၢ်ဟ့ၣ်လိးက့ၤစ့အဂီၢ် တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤ

ပုၤစူးကါတၢ်အမံၤ	ပုၤဂ့ၢ်ဝီ တၢ်ဘၢၣ်တၢ်ဘၢ နီၣ်ဂံၢ်	ပုၤစူးကါတၢ် ID နီၣ်ဂံၢ်	လီၤတီၢ်နီၣ်ဂံၢ်
ကျဲလိၢ်အိၣ်ဆိးထံး	ဝုၢ်	ကီၢ်စံၣ်	ဟီၣ်ကဝီၤနီၣ်ဂံၢ်
လီၢ်အိၣ်ဆိးထံးလၢကဆုၤတၢ်ပရၢအဂီၢ်	ဝုၢ်	ကီၢ်စံၣ်	ဟီၣ်ကဝီၤနီၣ်ဂံၢ်

ကီၢ်စံၣ်အိၣ်ပညီမ့ၢ်ဝဲ Washington ကီၢ်စံၣ် Department of Social and Health Services (ပုၤဂ့ၢ်ဝီဒီးဆူၣ်ချုတ်တီၢ်စၢၤတၢ်မၤစၢၤ) န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကတီၢ် ယ, ယၢဒီးယတၢ် အိၣ်ပညီမ့ၢ်ဝဲ ပုၤစူးကါတၢ်လၢ အမံၤအိၣ်ဖျါလၢထးန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကတီၢ် SSA အိၣ်ပညီမ့ၢ်ဝဲ Social Security Administration (တၢ်သုးကျဲၤပၤဆုၤ ပုၤဂ့ၢ်ဝီတၢ်ဘၢၣ်တၢ်ဘၢ) န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကတီၢ် SSI အိၣ်ပညီမ့ၢ်ဝဲ ပုၤဂ့ၢ်ဝီတၢ်ဘၢၣ်တၢ်ဘၢ တၢ်ဟ့ၣ်မၤပုၤတၢ်ဘၢၣ်တၢ်ဘၢစ့ဟ့ၣ်, လၢအမ့ၢ်ဝဲ ကီၢ်စၢၤဖျါစ့ဟ့ၣ်တၢ်ဟ့ၣ်မၤပုၤတၢ်ဘၢၣ်တၢ်ဘၢစ့ဟ့ၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကတီၢ် ကတီၢ်ဘၢၣ်စၢၤတၢ်မၤစၢၤ အိၣ်ပညီမ့ၢ်ဝဲ တၢ်ဟ့ၣ်စ့လၢ ကီၢ်စံၣ်ဆိၣ်ထွဲခဲလၢဒီး ကီၢ်စံၣ်ဟ့ၣ်ဝဲဆူ မ့တမ့ၢ် ပုၤစူးကါတၢ်အခၢၣ်စး ဒ်သိးကမၤလၢပုၤ ပုၤစူးကါတၢ်အဂီၢ်ခိၣ် ထံးတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ် လၢတၢ်တၢ်မၤကဲထီၣ်ခံမံၤဒ်သိးသိးလၢ နီၣ်ထံးပတီၢ် SSI တၢ်ဟ့ၣ်အလဲ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဟ့ၣ်က့ၤအလဲန့ၣ်လီၤ.

ခီဖျါတၢ်ဆဲးစ့ပနီၣ်လၢ လံာ်တက့ၢ်ဒိအံၤန့ၣ် ယဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤတၢ်မၤန့ၣ်လဲၣ်.

တၢ်မ့ၢ်ဃုထံၣ်လၢ ယကြၢဒီးန့ၣ် SSI တၢ်ဟ့ၣ်စ့န့ၣ် ယန့ၣ်ပၢၤလၢ ယဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤ SSA ခိၣ်မံးရှ့ၣ်န့ၣ် ဒ်သိးကထုးထီၣ်စ့လၢ ဒ်သိးဒီးစ့လၢ ကီၢ်စံၣ်ကမ့ၢ်တၢ်မၤစၢၤ လၢယဒီးန့ၣ်ဘၣ် ဆူကီၢ်စံၣ်ပဒိၣ်အအိၣ် လၢယတၢ်ဟ့ၣ်စ့ဆူ SSI လၢအပူၤကွံာ်န့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်ကီၢ်စံၣ်အိၣ်ဒီးစိကမီၤလၢ ကမၤယဆဲးစ့ပနီၣ်လၢ တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤအံၤအဂီၢ်ခါ.

မ့ၢ်. တၢ်ဆဲးစ့ပနီၣ်လၢ တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤအံၤ မ့ၢ်တၢ်ကြၢဒီးတၢ်ဘၣ်အဂီၢ်တၢ်လိၣ်ဘၣ်တမံၤ လၢကျိၣ်စ့တၢ်ဆိၣ်ထွဲလၢကီၢ်စံၣ်ဟ့ၣ်ဝဲ ဒ် WAC 388-400-0060 ဒီး RCW 74.62.030 အသိးန့ၣ်လီၤ. ယမ့ၢ်သမၢ တၢ်ဆဲးစ့ပနီၣ်လၢ တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤအံၤန့ၣ် ယဒီးန့ၣ် ကီၢ်စံၣ်ကမ့ၢ်တၢ်မၤစၢၤတသ့ဘၣ်.

SSA မ့ၢ်ဆူဝဲ စ့လၢယတဒီးန့ၣ်လၢအပူၤကွံာ် ခဲလၢကဲခဲဆူန့ၣ် ယကဘၣ်မၤတၢ်မၤန့ၣ်လဲၣ်.

ယဒီးန့ၣ်ကီၢ်စံၣ်ကမ့ၢ်တၢ်မၤစၢၤဒီး SSI တၢ်န့ၣ်ဘျူးတဖၣ် လၢတကတီၢ်ယီတသ့ဘၣ်န့ၣ် ယန့ၣ်ပၢၤယဲလီၤ. ဖဲတၢ်တူၢ်လိာ်ဟ့ၣ်ပျဲဝဲလၢ SSI အဂီၢ်အခါ ကီၢ်စံၣ်ကမ့ၢ်တၢ်မၤစၢၤန့ၣ် ကဲထီၣ်ဝဲ ဒုၣ်ကမၤလၢယကဘၣ်ဟ့ၣ်က့ၤလီၤန့ၣ် ယန့ၣ်ပၢၤယဲလီၤ. ယမ့ၢ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ် SSI တၢ်ဟ့ၣ်က့ၤစ့လၢအပူၤကွံာ် လၢတၢ်တမၤစ့လီၤအံၤ ဒ်သိးကဟ့ၣ်က့ၤကီၢ်စံၣ်အဂီၢ်န့ၣ် ယကကိးလီတဲစိဆူ တၢ်ထၢဖျါက့ၤကျိၣ်စ့ဝဲဒၤဒီးလၢ 1-800-562-6114 ဒီးပိာ်ထွဲအတၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ် ဘၣ်ယးကဘၣ်ဟ့ၣ်က့ၤဒုၣ်ကမၤ ဒ်လဲၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤအံၤ အစိကမီၤအိၣ်ဝဲယံာ်ထဲလဲၣ်.

ယဒီးကီၢ်စံၣ်အပူၤခၢၣ်စး ကဘၣ်ဆဲးစ့ပနီၣ်လၢ လံာ်တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤအံၤ ဒ်သိးကဖိးဒီးသဲစးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤဘၣ်တၢ်စၢၤဃာ်အီၤလၢ ကီၢ်စံၣ်ဒီးယၢ လံာ်န့ၣ်လံာ် လါတန့ၣ် စးထီၣ်လၢမ့ၢ်န့ၣ်လၢ ကီၢ်စံၣ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်အံၤ ဒီးယတူၢ်လိာ်လၢ ယကဆုၤထီၣ်တၢ်လၢ SSI အဂီၢ် ဖဲန့ၣ်အခါန့ၣ်လီၤ.

ဖဲတၢ်ဆူထီၣ် SSI လံာ်ပတံ အခါန့ၣ်, တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤအံၤ ဖိးမံဒီးသဲစးကွၢ်ကွၢ် တုၤလၢ-

- ယဒီးန့ၣ်ဘၣ် ယ SSI တၢ်ဟ့ၣ်အလဲအခိၣ်ထံးတဘျီ, မ့တမ့ၢ်
- ယတဆူထီၣ်တၢ်ဃုကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ပတံသကွံာ်ကညးဆူခိၣ်န့ၣ်အအိၣ် ဒီးတၢ်ဆၢကတီၢ်အါကတၢ် လၢတၢ်ဟ့ၣ်ဃာ်လၢကဆုၤထီၣ်တၢ်အဂီၢ်န့ၣ် လၢကံာ်ဝဲ, မ့တမ့ၢ်
- ကီၢ်စံၣ်ဒီးယၢ သးလီၤပလိာ်လၢ ကမၤကတၢ်ကွံာ် တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤအံၤန့ၣ်လီၤ.

ကီၢ်စံၣ်မ့ၢ်တဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ SSA လၢအသီ 30 အတီၢ်ပူၤ စးထီၣ်လၢမ့ၢ်န့ၣ်လၢ ယဆဲးစ့ပနီၣ်လၢ လံာ်တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤအံၤဘၣ်န့ၣ် တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤအံၤ တစၢၤဃာ်ယၢဘၣ်.

လံာ်တၢ်အၢၣ်လီၤအီၤလီၤအံၤ မ့ၢ်အကဲတၢ်ဒိသဒါတၢ်ဆူထီၣ်လၢ SSI တၢ်န့ၣ်ဘျူးတဖၣ်အဂီၢ်ခါ.

မ့ၢ်လီၤ. ယမ့ၢ်တဆူထီၣ်ဘၣ်ဒီး SSI လံာ်ပတံတဘျီန့ၣ် SSA ကဘၣ်တူၢ်လိာ်လံာ်တက့ၢ်ဒိအံၤ ဒီးစူးကါမ့ၢ်န့ၣ်လၢ ယဆဲးစ့ပနီၣ်လၢ လံာ်တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤအံၤ ဒ်မ့ၢ်န့ၣ်လၢယပ တံထီၣ်တၢ်လၢ SSI ဖဲယမ့ၢ်ဆူထီၣ် SSI လံာ်ပတံတဘျီလၢအသီ 60 အတီၢ်ပူၤ စးထီၣ်လၢမ့ၢ်န့ၣ်လၢ ယဆဲးစ့ပနီၣ်လၢ လံာ်တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤအံၤန့ၣ်လီၤ. ယမ့ၢ်တဆူထီၣ်လံာ် ပတံတဘျီလၢ SSI တၢ်န့ၣ်ဘျူးတဖၣ်အဂီၢ် လၢအသီ 60 အတီၢ်ပူၤဘၣ်န့ၣ် တၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤအံၤ တဒိသဒါဝဲယတၢ်ဆူထီၣ်အမ့ၢ်န့ၣ်လၢ SSI အဂီၢ်လၢဘၣ်.

ယမ့ၢ်တတူၢ်လိာ် ကီၢ်စံၣ်အတၢ်ဟံးဂ့ၢ်ဝီ ဘၣ်ယးတၢ်ဟ့ၣ်စိဟ့ၣ်ကမီၤအံၤဘၣ်န့ၣ် ယအိၣ်ဒီးခွဲးဃာ်လၢ ကန့ၢ်ဘၣ် ပုၤတီခိၣ်ခိၣ်မဲအတၢ်စံၣ်ညီၣ်ဒိကန့ၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပုၤစူးကါတၢ်အစုဆဲးပနီၣ်	နံၤသီ
DSHS ပုၤခၢၣ်စးအစုဆဲးပနီၣ်	မ့ၢ်န့ၣ်လၢ DSHS ဒီးန့ၣ်ဘၣ်

